

## Welcome from Bishop Andrew H. Cozzens

Dear Brothers and Sisters,

Welcome to the Star of the North Eucharistic Congress! This historic gathering around our Eucharistic Lord promises to be a source of great grace for all who attend. I'm so grateful you are here! I know you will be inspired by the incredible speakers and the beautiful times of prayer, and I believe that if you will open your heart, the Lord himself, truly present in the Eucharist, will allow you to learn how to configure your life more to him. As we have seen the Eucharistic Revival spread across our country, we have seen that many people are being drawn to a deeper encounter with Jesus in the Eucharist. Through this encounter they experience their lives being transformed by Him! They are more filled with his love, and they have a desire to share his love. It is the desire of Jesus that every person would come to know his love in the Eucharist. As we gather to lift him up in the Eucharist, we are invited to learn about him and become missionaries of his love.

This Congress is marked by a very special moment — the beginning of the northern route of the National Eucharistic Pilgrimage. This Marian route which will begin at the headwaters of the Mississippi River will proceed through several Marian shrines on its way to the National Eucharistic Congress in Indianapolis. A national Eucharistic pilgrimage has never been tried before and it promises to bring many graces upon the people who will participate in it. Let us join in praying for our country and for our Church — that there will be a great renewal of Eucharistic faith, and many will come together in Indianapolis for the 10th National Eucharistic Congress to be set on fire with the Eucharistic love of Jesus and become his missionaries.

Most Rev. Andrew H. Cozzens

Bishop of Crookston

Queridos hermanos y hermanas,

¡Bienvenidos al Congreso Eucarístico “Estrella del Norte”! Esta reunión histórica en torno a nuestro Señor Eucarístico promete ser una fuente de gran gracia para todos los que asisten. ¡Estoy tan agradecido de que estés aquí! Sé que te inspirarán los increíbles oradores y los hermosos momentos de oración, y creo que si abres tu corazón, el Señor mismo, que está verdaderamente presente en la Eucaristía, te permitirá aprender a configurar tu vida más para él. A medida que hemos visto el Avivamiento Eucarístico extenderse por nuestro país, hemos visto que muchas personas se están sintiendo atraídas a un encuentro más profundo con Jesús en la Eucaristía. ¡A través de este encuentro experimentan sus vidas siendo transformadas por Él! Están más llenos de su amor y tienen el deseo de compartir su amor. Es el deseo de Jesús que cada persona llegue a conocer su amor en la Eucaristía. Al reunirnos para exaltarlo en la Eucaristía, se nos invita a aprender sobre él y a convertirnos en misioneros de su amor.

Este Congreso está marcado por un momento muy especial: el inicio del recorrido norte de la Peregrinación Eucarística Nacional. Esta ruta Mariana, que comenzará en la cabecera del Río Mississippi, pasará por varios santuarios marianos hasta llegar al Congreso Eucarístico Nacional en Indianápolis. Nunca antes se ha intentado una peregrinación eucarística nacional y promete traer muchas gracias a las personas que participarán en ella. Unámonos a orar por nuestro país y por nuestra Iglesia: para que haya una gran renovación de la fe eucarística y que muchos se reúnan en Indianápolis para que el 10º Congreso Eucarístico Nacional se encienda con el amor eucarístico de Jesús y se conviertas en su misioneros.